

《单词百科:gangsters是什么意思?gangsters怎么发音?gangsters的解释和用法》

英语单词gangsters是什么意思?gangsters怎么读?gangsters怎么发音?简答网为您整理了gangsters的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



gangsters怎么读

gangsters的读音:[ˈg æ ŋ st ə z]

gangsters的意思

1、n.匪徒，歹徒(gangster的名词复数);

gangsters的双语例句

1、Last December they hunted down and killed one of the gangsters.

去年12月他们追捕到其中一名匪徒并将其击毙。

2、I was shocked at the audacity and brazenness of the gangsters.

这伙歹徒如此胆大妄为、厚颜无耻，让我很是震惊。

3、He associates himself with gangsters.

他与歹徒为伍。

4、The media persists in its portrayal of us as muggers, dope sellers and gangsters.

媒体一直把我们描绘成抢劫犯、贩毒者和歹徒。

5、There are an estimated 90,000 gangsters in the country.

估计该国有9万名匪徒。

6、Under militia's the the pursuing and attacking, gangsters escaping the remote mountains.

在民兵们的追击下，匪徒们逃进了深山。

7、The gangsters offered him a sum equivalent to a whole year's earnings.

歹徒提出要给他一笔相当于他一年收入的钱。

8、That cop pulls no punches in dealing with gangsters.

那位警察在跟流氓打交道时，毫不留情。

9、The policemen were hunting gangsters in the forest.

警察们正在森林中搜捕匪徒。

10、The gangsters couldn't get at the mayor.

流氓们无法贿赂市长。

11、The gangsters threatened to bump him off if he would not tell them the secret code.

匪徒们威胁说，要是他不说出密电码儿，就要把他干掉。

12、The gangsters knocked off Jerman.

匪徒们杀害了杰曼.

13、 They will begin to cooperate in the apprehension of these gangsters.

他们将合作捕捉这些歹徒.

14、 He drove the police car at full throttle and dashed at the gangsters.

他驾驶着警车开足马力向匪徒冲去.

15、 One of the gangsters was caught by the police.

歹徒之一被警察逮捕.

以上是简答网为您整理的gangsters怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于gangsters的用法

、gangsters的释义、gangsters的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gangsters>

